

ZH-6000/7000型 海绵原盘平切机

ZH-6000/7000 Disc horizontal cutting machine



【设备特点】

【EQUIPMENT FEATURES】

这种切割机主要是把多个块状海绵放在工作盘上同时切成薄片，采用全自动数字控制，根据需要切割的厚度和海绵的密度通过控制箱设定数值；工作台自动旋转运动，旋转速度可以任意调整，刀带导向的切割角度通过手轮能够从0°调到5°。也可以加吸风装置。

This cutting machine mainly puts many block foam in the worktable cutting slices at the same time, adopt fully automatic digital control, set the number as need cutting thickness and foam density by control box. The worktable runs automatically. The turning speed of the table infinitely adjustable, The cutting angle of the blade guidance can adjusted from 0° to 5° by a hand wheel. Also can vacuum system.

【主要技术规格】

【SPECIFICATION】

型号 Model	QHQG-6000	QHQG-7000	QHQG-10000
切割海绵尺寸 Cut foam size	W1500×L2000mm	W1500×L2000mm	W2000×L3000mm
切割高度 Cutting height	1200mm	1200(mm)	1200(mm)
切割厚度 Cutting thickness	2-150 mm	2-150 mm	2-150 mm
刀带长度 Blade length	L9640(mm)	L10680(mm)	L11000(mm)
功率 Power	7.94KW	8.94KW	10KW

以上参数仅供参考，实际技术参数以出厂产品为准。

Remark: The above only for reference . All the data is subjected to sold production.

ZH-4LB型 全自动海绵直切机

ZH-4LB Fully automatic vertical cutting machine



【设备特点】

【EQUIPMENT FEATURES】

这种切割机设计成固定的工作台、切割装置自动移动的形式，与带挡板垂直切割机相比，节约了大约一半的占地空间，对于需要连续切割相同厚度的海绵来说是最好的选择。

This cutting machine is designed with a stationary worktable and motorized movable cutting unit. Compared with the vertical cutting machine with slide table, reduced about half workspace, it is the best choice for cutting the same thickness foam continuously.

【主要技术规格】

【SPECIFICATION】

内工作台宽 Table width (inside)	2150mm
外工作台宽 Table width (outside)	2150mm
切割厚度 Cutting thickness	5mm up
切割高度 Cutting height	1100 mm
刀带长度 Blade length	L9930mm
功率 Power	5.5KW

以上参数仅供参考，实际技术参数以出厂产品为准。

Remark: The above only for reference . All the data is subjected to sold production.

